

EUESVP
8天
Days
5晚
Nights

走进钟声里的东欧古国

INTO THE ECHOES OF BELLS
EASTERN EUROPE

奥地利 / 匈牙利 / 斯洛伐克 / 捷克共和国
Austria / Hungary / Slovakia / Czech Republic



特色安排

SPECIAL ARRANGEMENT

- 不走回头路系列 No Backtracking Series
- 品尝纯酿鲜啤-比尔森啤酒厂
Beer Tasting At Pilsner Urquell Brewery **TICKET**



行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 布拉格城堡 Prague Castle
- 维也纳美泉宫 Vienna Schonbrunn Palace
- 布达佩斯渔人堡 Fisherman Bastion Budapest **TICKET**
- 环城大道 Ring Road
- 圣尼古拉教堂 St. Nicholas Church **TICKET**
- 英雄广场 Hero Square
- 圣史蒂芬大教堂 St. Stephen's Cathedral
- 维也纳国家歌剧院 Vienna Opera House
- 圣马加什教堂 St Matthias Church **TICKET**

* **TICKET** 含票 Include Ticket



膳食 MEALS

- 香烤猪手 Roasted Pork Knuckle
- 5 早餐 Breakfast | 5 晚餐 Dinners



酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地3+4星级酒店 Stay At Local 3+4 Stars Hotel



乐趣购物 FUN SHOPPING

- 维也纳奥特莱斯 Vienna Outlet



飞机 Flight ———→
往 Toward→
地点 Destination —●—
过夜 Overnight —①—
注：以上的行程地图仅供参考，
如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark: Route are subject to change
based on any circumstances.



环城大道
Ring Road



总统府
Presidential Palace

第 1 天 出境 ➡ 中转城市 机上用餐

集合于国际机场，乘搭国际航班途经中转城市飞往维也纳。

第 2 天 中转城市 ➡ 维也纳 机上用餐/晚

维也纳：奥地利的首都、人口最多的城市，同时也是奥地利九个联邦州之一。

环城大道：环绕维也纳历史市中心的宏伟大道，沿途分布着国家歌剧院、议会大厦、市政厅等地标建筑。可乘车欣赏帝国建筑风光，也可悠闲步行感受城市魅力。

维也纳国家歌剧院：世界最著名的歌剧院之一，以新文艺复兴式建筑和深厚的音乐历史闻名。欣赏优雅的外观，若时间允许，可入内参观这座自1869年起便上演无数传奇演出的音乐殿堂。

维也纳议会大厦：一座新古典主义风格的地标建筑，是奥地利国民议会的所在地。建筑以古希腊风格为灵感，其前方的雅典娜喷泉及雄伟立柱尤为吸引人。

第 3 天 维也纳 238km 布达佩斯 早晚

林茨：奥地利北部城市，多瑙河上游最大河港，上奥地利州首府。

维也纳奥特莱斯：奥地利顶级购物圣地，汇聚超过160个国际品牌，全年提供折扣优惠。距离维也纳仅约30分钟，尽享时尚、生活与奢华品牌的购物乐趣。

美泉宫：奥地利皇室昔日的夏宫，是维也纳最具代表性的建筑、文化和历史遗迹之一。

施特劳斯花园：圆舞曲之王约翰·施特劳斯雕像所在地，音乐爱好者必访之地。

市政厅：市长办公室及市议会所在地，维也纳地标性哥特式建筑。

圣史蒂芬大教堂：天主教维也纳总教区的主教座堂，是城市最重要的宗教地标。

布达佩斯：匈牙利的政治、经济与文化中心，同时也是欧盟十大城市之一。

第 4 天 布达佩斯 210km 布拉迪斯拉发 早晚

英雄广场：布达佩斯宏伟的地标之一，设有千禧纪念碑与匈牙利建国先贤雕像，展现国家的悠久历史与文化遗产。

国会大厦：布达佩斯最具代表性的地标，坐落在多瑙河畔，采用新哥特式设计，是匈牙利规模最大、最壮丽的建筑。

链子桥：连接布达与佩斯的标志性吊桥，以其雄伟的石狮雕像和俯瞰多瑙河与城市美景的绝佳视角闻名。

圣马加什教堂：位于城堡山的哥特式教堂，以色彩斑斓的屋顶与13世纪历史背景闻名，曾是匈牙利国王加冕地。

城堡山要塞：位于盖勒特山顶的历史要塞，可俯瞰布达佩斯及多瑙河全景，自由女神像象征城市的坚韧与自由。

渔人堡：位于布达城堡区，宛如童话中的露台，以洁白塔楼、拱门及浪漫氛围闻名，可欣赏多瑙河与国会大厦的美景。

布拉迪斯拉发：斯洛伐克的首都及最大城市。

第 5 天 布拉迪斯拉发 336km 布拉格 早晚

总统府：优雅的巴洛克风格宫殿，是斯洛伐克总统的官邸。游客可在前方喷泉前拍照留念，欣赏宫殿后方精致修剪的花园景致。

国家剧院：布拉迪斯拉发的历史文化地标，采用新文艺复兴建筑风格，位于市中心，定期上演歌剧、芭蕾与戏剧表演。

新艺术风格教堂：别具特色的新艺术风格建筑，以天蓝色外观、马赛克屋顶与童话般设计闻名布拉迪斯拉发最受欢迎的拍照景点之一。

布拉格：宛如童话般的城市，以古堡、鹅卵石街道与历史魅力闻名，是欧洲建筑瑰宝之都。

布拉格旧城区广场：布拉格历史中心，被彩色巴洛克建筑、哥特式教堂及著名的天文钟环绕，是感受中世纪氛围的绝佳地点。

第 6 天 布拉格 早晚

布拉格城堡：世界上最大且最古老的城堡建筑群，俯瞰整座城市，拥有数百年的皇室历史、迷人的中庭和哥特式的圣维特大教堂。

圣维特大教堂：位于布拉格城堡内的哥特式建筑杰作，以高耸的尖塔、绚丽的彩绘玻璃和波希米亚国王的陵墓而闻名。

圣尼古拉教堂：坐落于布拉格小城区的巴洛克风格瑰宝，以宏伟圆顶、华丽壁画和曾由莫扎特演奏的管风琴著称。

查理大桥：布拉格历史悠久的石桥，桥上排列着雕像，可欣赏到布拉格天际线的标志性美景，连接旧城区与壮丽的布拉格城堡。

第 7 天 布拉格 91km 皮尔森 91km 布拉格 ➡ 中转城市 早/机

皮尔森：捷克著名城市，以皮尔森啤酒、多彩建筑和充满活力的酿酒文化闻名。

皮尔森啤酒厂：皮尔森啤酒的诞生地，这座历史悠久的啤酒厂提供导览行程、啤酒品鉴以及深入了解捷克酿酒传统的机会。

行程结束后，前往布拉格机场，搭乘国际航班。

旅程圆满结束，登机返回温馨的家。

第 8 天 中转城市 ➡ 入境 机上用餐

鸿运旅游期待与您再出发！





维也纳美泉宫

Vienna Schonbrunn Palace



布达佩斯渔人堡

Fisherman Bastion Budapest

Day 1 Depart ✈️ Transit City ✈️ Vienna MOB

Assemble at international airport, departure flight to Vienna via transit city.

Day 2 Transit City ✈️ Vienna MOB/D

Vienna: The capital, most populous city, and one of nine federal states of Austria.

Ring Road: A grand boulevard encircling Vienna's historic city center, lined with iconic landmarks such as the State Opera House, Parliament and City Hall. Enjoy scenic views of imperial architecture on a panoramic drive or leisurely stroll.

Vienna State Opera House: One of the world's most prestigious opera houses, famed for its neo-Renaissance architecture and rich musical history. Admire the elegant façade and, time permitting, explore the interior where legendary performances graced the stage since 1869.

Vienna Parliament: A grand boulevard encircling Vienna's historic city center, lined with iconic landmarks such as the State Opera House, Parliament, City Hall, and museums. Enjoy scenic views of imperial architecture on a panoramic drive or leisurely stroll.

Day 3 Vienna 238km Budapest BD

Vienna Outlet: Austria's premier outlet shopping destination, offering over 160 international brands at discounted prices. Enjoy a wide selection of fashion, lifestyle, and luxury labels just 30 minutes from Vienna.

Schonbrunn Palace: The former imperial summer residence, one of the most important architectural, cultural, and historical monuments.

Strauss Garden: Location of monument "Waltz King" Johann Strauss.

City Hall: The office of the mayor and the chambers of city council.

St. Stephen's Cathedral: The mother church of Roman Catholic Archdiocese and the most important religious building in Vienna.

Budapest: Budapest is the political, economic, and cultural center of the country, among the ten largest cities in the European Union

Day 4 Budapest 210km Bratislava BD

Hero Square: A grand Budapest landmark featuring the Millennium Monument and statues of Hungary's founding leaders, celebrating the nation's heritage.

Budapest Parliament House: Budapest's most iconic landmark, featuring a grand neo-Gothic design along the Danube—Hungary's largest and most impressive building.

Chain Bridge: Iconic suspension bridge linking Buda and Pest, known for its majestic stone lions and panoramic views of the Danube and city skyline.

St Matthias Church: A striking Gothic church in Budapest's Castle District, known for its colorful tiled roof and rich history dating back to the 13th century. Once the coronation site of Hungarian kings.

Citadel Hill's: A historic fortress atop Gellért Hill offering panoramic views of Budapest and the Danube. Home to the Liberty Statue, it symbolizes the city's resilience and freedom.

Fisherman Bastion: A fairytale-like terrace in the Buda Castle District, offering stunning views of the Danube and Parliament. Known for its white turrets, arches, and romantic atmosphere.

Bratislava: The capital and largest city of Slovakia.

Day 5 Bratislava 336km Prague BD

Presidential Palace: Elegant Baroque palace serving as the residence of Slovakia's president. Snap a photo by the grand fountain in front and admire the beautifully maintained gardens behind.

National Theater: A historic cultural landmark showcasing elegant Neo-Renaissance architecture. Located in the heart of Bratislava, it hosts opera, ballet, and drama performances.

Art Nouveau Church: A charming Art Nouveau gem, famous for its sky-blue façade, tiled roof, and whimsical design—one of Bratislava's most photographed landmarks.

Prague: A fairytale city of castles, cobbled streets, and historic charm—Europe's architectural.

Prague's Old Town Square: The historic heart of Prague, surrounded by colorful Baroque buildings, Gothic churches, and the famous Astronomical Clock—perfect for soaking in the city's medieval charm.

Day 6 Prague BD

Prague Castle: The largest ancient castle complex in the world, overlooking the city with centuries of royal history, stunning courtyards, and Gothic St. Vitus Cathedral.

St.Vitus Cathedral: Stunning Gothic masterpiece within Prague Castle, known for its soaring spires, vibrant stained glass, and the tombs of Bohemian kings.

St. Nicholas Church: Baroque jewel in Prague's Lesser Town, famed for its grand dome, ornate frescoes, and magnificent organ once played by Mozart.

Charles Bridge: Historic stone bridge lined with statues, offering iconic views of Prague's skyline—connecting Old Town with the majestic Prague Castle.

Day 7 Prague 91km Pilsen 91km Prague ✈️ Transit City B/MOB

Pilsen: Czech city famed for Pilsner beer, colorful buildings, and vibrant brewery heritage.

Pilsen Brewery: Home of the original Pilsner, this historic brewery offers tours, beer tastings, and a glimpse into Czech brewing tradition. Upon finishing, transfer to Prague Airport for international flights.

End of journey, return flight to home.

Day 8 Transit City ✈️ Return MOB

iO Travel hope to serve you again soon !





圣维特大教堂
St. Vitus Cathedral



比尔森啤酒
Pilsen Beer



香烤猪手
Roasted Pork Knuckle



维也纳奥特莱斯
Vienna Outlet

东欧的基本资讯 GENERAL INFORMATION OF EASTERN EUROPE

货币 Currency	匈牙利 Hungary - 匈牙利福林 Hungarian Forint (HUF) 维也纳 Vienna、 捷克共和国 Czech Republic - 捷克克朗 Czech Koruna (CZK) 斯洛伐克 Slovakia - 欧元 Euro (EUR) * 大部份旅游区或购物商店都接纳信用卡 Credit Card are widely acceptable by most shops.			
气候 Weather	春 SPRING	夏 SUMMER	秋 AUTUMN	冬 WINTER
	MAR - MAY	JUN - AUG	SEP - NOV	DEC - FEB
	1° C - 19° C	11° C - 23° C	1° C - 21° C	-7° C - -2° C
电压 Voltages	欧洲的电压是230V,2个圆孔的电源插座。请自备一个万能变压器或转换插头。 Voltage is between 230 volts, power, socket is round pin plugs. Please bring a universal electric plug adapter.			
时差 Time Difference	比马来西亚慢6小时 (春、夏、秋季), 慢7小时 (冬季) 6 Hours behind Malaysia (Spring, Summer, Autumn), 7 Hours behind Malaysia (Winter)			

20250725

出发日期 DEPARTURE DATE :

团费 TOUR FARE :

必须符合条款：

1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、突发情况以及不可抗力因素，做出适当更改和调整的权力。
2. 所有航班如有更改，恕不另行通知。
3. 旅游细则与附带条件，以收据背项为准。
4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
5. 如有包含门票，将特别注明。
6. 如有购物站，将特别注明。
7. 旅程以华语、粤语或英文讲解。
8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员，本公司保留决定操作或取消此行程。
9. 所有酒店评级，均以当地为标准。如遇到当地酒店客满，不可预测等因素，将以同级酒店取代。
10. 房型是根据酒店分配，本公司不负责所分配房型差异。
11. 本公司建议购买旅游保险，为您的旅程做个保障。
12. 英文版本是翻译自中文版本，如有差异将以中文版为。

Terms & Conditions Apply :

- 1) iO reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irresistible factors without prior notice.
- 2) All flight are subject to changes without prior notice.
- 3) All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.
- 4) Participation of optional tours will be at passengers own expense.
- 5) Admission and entrance ticket will be included where specified.
- 6) Shopping stops will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese, Cantonese or English.
- 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iO travel.
- 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated hotel is unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
- 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. iO will not be responsible for the differences of the room allocated.
- 11) iO travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
- 12) In the event if discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.



iO TRAVEL

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD

IPOH OFFICE:

+605 253 2766 / +6016 559 8766

No 19, Jln Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

JB OFFICE:

+6016 311 0632

No 50, Jln Sri Pelangi, Tmn Pelangi, 80400 JB, Johor, Malaysia.

(173557-4J)
(KKP-1478)
(KPL/LN 1478/2)

